
Tordenskiolds Soldater Fladstrand 
Referat fra Gehejmeråd mandag den 24. februar 2025 
  
Referat i henhold til den fremsendte dagsorden. 
  
Kl. 19.00 startede Gehejmerådet ved at alle rejste sig og Fanen blevet båret ind. 
  
1.   Valg af dirigent 
Michael Nielsen blev valgt som dirigent og kunne konstateret, at Gehejmerådet var varslet rettidigt.  
18 personer var fremmødte. 
Gitte Bærbak blev valgt til referent, da Karen Thomasen havde meldt afbud. 
 
 
2.   Admiralitetets årsberetning aflægges, og sættes til godkendelse. 
Laurits Nielsen berettede om 2024 og alle de opgaver og events vi deltog i. 
Derefter fremlagde alle gruppelederne på skift, årsberetninger fra deres gruppe, 
Fælles for dem alle sammen var, at der havde været mange positive oplevelser og alle ser frem til 
et nyt år, med mange flere gode oplevelser. 
Alle årsberetninger er vedhæftet dette referat. 
 
 
3.   Forelæggelse til godkendelse af det af revisoren reviderede regnskab. 
Doris Jensen gennemgik regnskabet.  Der var nogle uddybende spørgsmål og regnskabet blev 
godkendt med applaus 
 
 
4.   Fastsættelse af kontingent. 
Admiralitetet foreslår uændret kontingent. Dette blev godkendt. 
Det kan oplyses at der i øjeblikket er 50 enkelt-medlemsskaber og 21 familie-medlemsskaber. 
 
5.   Forelæggelse til godkendelse af det kommende års budget 
Doris Jensen gennemgik Admiralitetets forslag. 
Der var en del dialog omkring medlemstallet.  Vi ønsker flere medlemmer og har også forsøgt på 
forskellig vis. Dog desværre uden den store succes.   Der var flere forslag fremme, som blev 
diskuteret. 
Dette blev sammenfattet i et ændringsforslag på, at vi afsætter kr. 15.000 til en indsatsgruppe, der 
skal arbejde med at få nye medlemmer. 
Dette blev godkendt sammen med resten af budgettet. Det betyder at budgettet for 2025 kommer 
ud med et underskud på kr. 15.000, som vil blive taget af vores likvide beholdning. 
   
6.   Behandling af indkomne forslag. 
 Der var ikke indkommet forslag til Admiralitetet. 
 
7.   Valg af Generaladmiral som er foreningens formand (ikke på valg) 
 Generaladmiral er på valg i lige år. 
   
8.   Valg af Admiral som er foreningens skatmester (på valg) 
 Doris Jensen blev genvalgt som skatmester for 2 år med applaus. 
 
9.    Valg af 2 revisorer og 1 suppleant. 
 Gitte Bærbak og Michael Nielsen blev genvalgt som revisorer for 1 år. 
 Palle Thomsen blev valgt som revisorsuppleant for 1. år 
 



10.            Eventuelt 
Laurits Nielsen roste Gehejmerådet for en god dialog og forslag til forbedringer. 
Han takkede også for input og inspiration til at få flere medlemmer. 
  
Gehejmerådet sluttede kl.  20.32 ved at alle rejste sig, og fanen blev båret ud. 
  
Referent Gitte Bærbak 
 


